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Wojewoda podlaski Maciej Żywno

poinformował, że trwa procedura wydawania pozwolenia na budowę obwodnicy

Augustowa.

Wniosek w sprawie wydania decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej -

budowy obwodnicy Augustowa został złożony przez Budimex S.A. (w imieniu

GDDKiA) 23 maja br., a postępowanie administracyjne zostało wszczęte 8 czerwca.

Pracownicy Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego sprawdzili czy wniosek jest

kompletny i czy zawiera wszystkie wymagane przepisami dokumenty.

15 czerwca Podlaski Urząd Wojewódzki przekazał Regionalnej Dyrekcji Ochrony

Środowiska w Białymstoku raport oddziaływania na środowisko wnioskowanego

przedsięwzięcia.

Podlaski Urząd Wojewódzki ma na wydanie pozwolenia na budowę 3 miesiące, z

wyłączeniem okresu, gdy sprawa jest w Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska.

Obecnie RDOŚ sprawdza raport i prosi inwestora o uzupełnienie dokumentów. Nie

jest w tym ograniczony czasowo. PUW wkroczy do akcji, gdy RDOŚ wyda

postanowienie uzgadniające warunki budowy obwodnicy.

 

4 września PUW poinformował strony o możliwości zapoznania się z raportem

oddziaływania przedsięwzięcia na środowisko oraz ze zgromadzonym materiałem (w

ramach postępowania z udziałem społeczeństwa). Wojewoda, wychodząc naprzeciw

prośbom mieszkańców gminy Augustów, 20 września organizuje spotkanie w

Żarnowie Drugim, na którym zostanie udostępniony pełen materiał dowodowy

dotyczący budowy obwodnicy Augustowa.
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